
07.11.2022

1. Godkjenne referat fra forrige FAU møte

2. Rektor informerer

3. Økonomi – Status

4. Søknader

5. Evaluering TV-Aksjonen

6. Evaluering Halloweenfest i Salhus

7. Flerbrukshall på Mjølkeråen oppdatering

8. Hjertesone / Beintøft

9. Ettermiddagsaktiviteter

10. Skoleballet

11. Årshjul

12. Eventuelt

1. Godkjent

2. Rektor er ikke til stede

3. Kasserer er ikke til stede

4. Person som har ansvar for søknader velges på neste møte

Hva Hvem Når

Velge person(er) som har
ansvar for å sende
søknader

FAU styret Ila neste møte

5. Veldig mange møtte opp for å gå med bøsser. Så mange at flere måtte sendes hjem.
Ti stk kom som var meldt på via nettsiden.
Til neste år må vi vurdere hvor mange frivillige som faktisk trengs, for eksempel ved å
bruke klasselistene.
Utover dette var det et vellykket arrangement.

6. Ingen fra FAU deltok pga det var ikke behov.
Elevene fra Mjølkeråen som deltok opplevde det som et vellykket arrangement.



FAU styret ønsker å få svar på hva pengene som styret har bidratt med går til.
Jeanette ber FAU Hordvik og FAU Salhus om regnskapet.

Hva Hvem Innen

Be om regnskap fra FAU
Hordvik og FAU Salhus

Jeanette Neste møte

7. Innspills- og utvalgsmøte 29.11. med UBSI.

Hva Hvem Når

Delta på møte og snakke
frem flerbrukshallen

Jeanett 29.11.

8. Styret har ikke fått svar fra rektor mtp hva lærerne kan gjøre for å samle inn data om
hvilke elever som har gått.

Hva Hvem Når

Purre rektor mtp hvordan
lærerne kan hente inn
data

Truls Innen neste møte

9. Tilbakemelding fra danselærerne fra i vår: det var litt for tøft for ungdommene å ha
ansvar for så mange barn uten voksenstøtte. De foreslo selv å ha juleverksted i
stedet.
Kan det være aktuelt å kontakte noen som går på ungdomsskolen eller vgs som kan
ta det? Utfordringen er at da blir ikke aktiviteten tidlig nok på ettermiddagen pga de
eldre elevene har lengre skoledager.
Trafikalt grunnkurs er allerede planlagt og organisert.
Ev. kveldsaktiviteter krever at en voksen er tilgjengelig på dagtid for å hjelpe til med
organiseringen og det logistiske.
Det kan være aktuelt å kontakte studentorganisasjoner, idrettslag, kunstnere,
idrettsfolk, andre klubber.
Ev. midler til materialer kan søkes om fra kommunen.

Hva Hvem Når

Finne aktiviteter og
personer som kan holde
aktiviteter tidlig på
ettermiddag på skolen

Jørgen Innen neste møte

10. Foregår siste helgen i januar. Planlegges neste møte



11. Årshjul

12.
a. FAU ønsker å arrangere bruktsalg av klær og sportsutstyr ifa en slags pop-up

butikk på skolen kombinert med kafé til inntekt for FAU.

Hva Hvem Når

Booke plass på skolen
Reklamere for eventen
Rekruttere FAU-styret til
praktisk arbeid

Janniche
Hege
Magnhild

Søndag 4. desember

b. Kan være økt behov for Natteravner fremover. Kan det være aktuelt å snakke
med Natteravnene om de trenger bistand fra FAU?

c. SU-møte: Skolen har satt av penger til bøker og digitale lisenser. Alt står
beskrevet i referatet fra SU-møtet.

d. Ansettelse av miljøveileder: Prosessen er i gang og det var mange godt
kvalifiserte søkere.

e. Elev- og foreldreundersøkelsen kommer snart. I etterkant skal det foregå en
kvalitetsoppfølging med foreldre. FAU bør være tydelig på dette møtet at vi
fungerer som et bindeledd mellom skolen og foreldre, også angående ting
som er vanskelig.

f. FAU bør etablere en taushetserklæring for FAU styremedlemmer som sikrer
at informasjon ikke lekker ut av møter og sikrer at FAU får informasjon fra
foreldre.


